
 
 20. februar 2020  

 
Mødereferat 

Generalforsamling i Danfoss Cykelklub 2020 
 
Tid: torsdag den 20. februar 2020, kl. 16.00.  
Sted: Mødelokale 1 i kantinen E24 i Nordborg.  

 
Dagsorden:  
1. Valg af dirigent og referent  
2. Formandens beretning  
3. Regnskab  
4. Indkomne forslag  
5. Valg  
6. Fastsættelse af kontingent  
7. Eventuelt  
 
Deltagere: 18 medlemmer deltog i generalforsamlingen, inklusive 3 bestyrelsesmedlemmer.  
Af bestyrelsesmedlemmer var der afbud fra Flemming og Jørgen. 

 
 
Ad. 1. Valg af dirigent og referent.  
Thomas Bobzin blev valgt som dirigent. – Han kunne konstatere, at generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt, idet den var annonceret i en e-mail af 26 januar til alle klubbens medlemmer.  
 
Revisorpåtegnet regnskab var ikke udsendt sammen med indkaldelsen (§10 i vedtægter).  
Kommer der fra medlemsside ikke indsigelse imod dette godkendes generalforsamlingen som 
gyldig. 
 
Leif Bonnerup blev valgt som referent. 
 

Ad 2. Formandens beretning.  
Beretningen over aktiviteterne i klubben i 2019 blev forelagt af formanden Peter J. Petersen:  
 
Bestyrelsesmøder  
Der har været afholdt tre-fire bestyrelsesmøder, samt diverse arbejdsmøder i udvalg. 
Bestyrelsens primære arbejde har i 2019 været planlægning af Mallorcatur 2019, Banecykling 
arrangement i Odense og Vintercup 4. afd.  
 
Medlemsantal  
Der er i dag 288 medlemmer i klubben, fordelt således:  
276 mænd og 12 kvinder.  
Aldersgruppen 40-59-årige topper med at udgøre 206 medlemmer. 
 
Sidste år var vi 302 medlemmer på samme tid, så en lille tilbagegang på 14.  
Mellemstallet har over de sidste mange år ligget stabilt imellem 280 og 380 medlemmer. 
 



Løbsdeltagelse 
I alt 48 starter, fordelt på 45 race (flest til Grejsdal, Alssund og Fryndesholm) og 3 MTB. 
Herudover 12 medlemmers deltagelse i Vintercup, 16 deltagere til banecykling i Odense, samt 
13 medlemmers deltagelse på Mallorcatur 2019.  
  
Løbskalenderen for 2020 er blevet offentliggjort på klubbens hjemmeside.  
 
Peter redegjorde for tilskudsregler til gebyr og kørsel ved deltagelse i motionsløb. 
 
Blandt planlagte aktiviteter for 2020 er en tur til banecyklingsarrangement i Odense, deltagelse 
med fælles buskørsel til og fra hærvejsløbet (100 km) og en klubtur Fyn rundt med start og 
afslutning fra Fynshav. 
På spørgsmål til de fremmødte, om ønsket tidspunkt for en Fyn-tur ligger bedst før eller efter 
sommerferien, var tilbagemeldingen at bestyrelsen frit kan planlægge. 
 
Tour de France 2021.  
Peter informerede om Tour de France 2021, hvor der bliver afslutning i Sønderborg. Peter 
repræsenterer DCK i Cykelforum Sønderborg.  
Sønderborg kommune arbejder på et ”100 dages” program før d. 4/7-2021, hvor vi kan blive 
bedt om hjælp fra klubbens/medlemmernes side. 
D. 4/7 er reserveret til at være tilskuer.  
 
Der var ikke bemærkninger eller spørgsmål til beretningen, som generalforsamlingen tog til 
efterretning. 
  

Ad 3. Regnskab.  
Det reviderede og revisorpåtegnede regnskab blev forelagt af kasserer John Hansen.  
John forklarede bl.a. årets overskud med at Mallorca indbetaling fra medlemmer er foretaget i 
2019, men hvor en del af udgifterne er afholdt af klubben i 2018. 
Udgift til løbsdeltagelse er faldet i forhold til tidligere år. 
Tøjindkøb har været mindre end tidligere år. Tøjbeholdning er faldet med ca. 16.000 kr. i 
forhold til 2018. 
 
Regnskabet for Mallorca tur 2019 blev gennemgået. 
 
Der var ikke spørgsmål eller bemærkninger til regnskabet. Regnskabet blev godkendt.  
 

Ad 4. Indkomne forslag.  
Forslag fra DCK bestyrelse: 
 
Følgende tilføjes som ny §7: 
 
§7 Tegningsregler og hæftelse  
 
Stk.1. Danfoss Cykelklub tegnes udadtil ved underskrift af formanden og mindst et yderligere 
bestyrelsesmedlem i forening. Ved optagelse af lån og ved salg/ pantsætning af fast ejendom 
tegnes foreningen af den samlede bestyrelse.  
 
Stk.2. Der påhviler ikke klubbens medlemmer nogen personlig hæftelse for de forpligtelser, 
der påhviler klubben. 



 
Konklusion: Vedtaget med 100 % tilslutning fra de fremmødte. 
 
Der var ikke modtaget andre forslag. 
 

Ad 5. Valg.  
Følgende blev valgt til bestyrelsen for et tidsrum af to år:  

John Hansen (modtog genvalg)  
Peter J. Petersen (modtog genvalg)  
Jens Hovgaard Larsen blev valgt ind som nyt medlem af bestyrelsen. 

     
 
Som suppleanter blev følgende valgt (for et år):  

Claus Larsen (1. suppleant)  
Per Ballegaard (2. suppleant)  

 
Revisor Allan Bo Nielsen blev genvalgt.  
Dieter Billerbeck blev genvalgt som revisorsuppleant. 
 
Klapsalve blev givet både til Flemming og Anna-Grete for deres tid som hhv. 
bestyrelsesmedlem og suppleant. Øl-/vingave vil blive givet som tak for insdatsen. 

 
Ad 6. Kontingent.  
Bestyrelsen foreslog, at kontingentet for alle medlemsberettigede forbliver uændret at være 
580 kr./år (inden fradrag af evt. firmatilskud). Danfoss yder et tilskud på 300 kr./år, og 
egenbetalingen for Danfoss-ansatte udgør således 280 kr./år.  
Veteraner betaler fortsat den samme egenbetaling, som inden de blev veteraner.  
 
Størrelsen af kontingentet blev vedtaget.  
 

Ad 7. Eventuelt.  
Under punktet eventuelt blev bl.a. følgende emner fremlagt, kommenteret og drøftet:  
 

• Bjarne spurgte til sweatshirt med Danfoss Cykel Klub logo. Med reference til tidligere 
fremsendt mail til bestyrelsesmedlemmer (Leif og Peter) savnes der en tilbagemelding.  
 

• Thomas foreslog at nedsætte prisen på cykeltøj, med begrundelse i at mange cykler 
dagligt til og fra arbejde og derved viser trøjen pænt frem, men med stort tøjslid til 
følge. 

 

• Jens fortalte om den kommende tur med banecykling i Odense d. 28/3. Pt. 8 tilmeldte, 
antallet skal op på 10 for klubben gennemfører turen. 

 
 

• Leif fortalte om Hærvejsløbet med fælleskørsel i bus d. 27/6. Pt. 23 tilmeldte. Maks. 
deltagerantal med bus er 30. 
 

• Peter J. Petersen informerede om Tour de France 2021, hvor der bliver afslutning i 
Sønderborg. Peter repræsenterer DCK i Cykelforum Sønderborg.  



 

• Tøjmand, Hans Jørgen forventer at stoppe en gang i foråret. Bestyrelsen skal have 
fundet en løsning til fremtidig måde at håndtere opgaven. 
 

• Klubben takker Hans Jørgen for opgaven som tøjmand det sidste år. Øl-/vin gave vil 
blive givet for indsatsen.  
 

• På spørgsmål om der arrangeres en udenlandstur igen i 2021? er svaret at bestyrelsen 
forventer at planlægge en Mallorca tur igen i 2021 (Kristihimmelfart). Stemningen ved 
hjemrejse fra turen i 2019 var entydig – samme sted igen. 

 
 
Herefter blev generalforsamlingen afsluttet. 
 

20/2-2020 Leif Bonnerup 


